



适合在不同领域应用的各种破碎机



The right shredder for a variety of application cases.



欧锐科环保科技有限公司  
EuRec Environmental  
Technology GmbH  
Borntalstraße 9  
36460 Merkers  
GERMANY

电话 +49(0)36969/58-132  
sales@eurec-technology.com

[www.eurec.de](http://www.eurec.de)



您也可以在这里找到我们:



YOUKU

腾讯视频  
V.QQ.COM

点绿网  
ingreen.com



WE KNOW HOW.



我们独特功能的破碎机

Unique Selling Features of our  
Shredders



EUREC

WE KNOW HOW.

# 我们独特功能的破碎机 Unique Selling Features of our Shredders

送料斗下方坚固的框架结构，保证了料斗和液压缸不受装载机或挖土机送料时的任何撞击影响。



Stable frame below the tipping hopper protects tipping hopper and hydraulic cylinders from even the smallest impacts caused by wheel loader or excavator.

由我们自己的工程部门，为不同应用领域设计匹配的破碎刀轴。

Individually adjusted tools designed by our own engineering department for a variety of application cases.



可选：在轴承前端，单独设计出的空间（上下开口），可防止缠绕物和磨损材料直接进入轴承内部，可明显增强轴承的使用寿命。

Option: Additional free space in front of the tool shaft bearings (open at the top and bottom). Winding and abrasive material does not get in direct contact with the shaft sealings, whereby the operational lifespan of the bearings increases considerably.



通过螺丝固定的齿犁，在其底部加装了三角形的支撑柱，保证其不会因长时间受力而折断。

Triangular torque supports below the screwed side-arranged combs protects fixings from shearing.

刀架上特意加工出的倒棱，可保证焊接时焊痕的质量，以此更好得与刀轴主体相连。

Turned chamfers at the tool beams, constant welding seam quality and thus better connection with the shaft basic body.

